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P R O T O K Ó Ł  Nr LIX/2023 

z LIX sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 30 października 

2023r.w sali  sesyjnej w Urzędzie Gminy Kraszewice 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 9:00 otworzył sesję . 

 Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki  nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się 

następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad LIX sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji . 

4. Przyjęcie protokołu  z LVIII sesji Rady Gminy. 

5. Podziękowanie za organizację akcji charytatywnej „Pomaganie Za Jechanie”. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022-

2023. 

1) z Publicznego Przedszkola „Mali Odkrywcy” w Kraszewicach,  

2) ze Szkoły Podstawowej im. Prof. M. Falskiego w Kraszewicach, 

3) ze Szkoły Podstawowej im. Kardynała Karola Wojtyły w Kuźnicy 

Grabowskiej. 

7.  Informacja Komendanta Gminnego OSP dotycząca realizacji zadań 

przeciwpożarowych na terenie gminy w roku 2022. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i realizacji 

uchwał.  

9. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

10.   Analiza oświadczeń majątkowych za 2022 rok.  

11.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2023 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Kraszewice na lata 

2023-2031, 

3) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w jednostkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Kraszewice, 

4) wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej  

w Mącznikach, 
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5) ustalenia przebiegu dróg gminnych nr 843566P, 843567P, 843568P, 

843569P na terenie Gminy Kraszewice. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Odpowiedzi na interpelacje. 

14.  Wolne wnioski i informacje. 

15.  Zakończenie obrad. 

W porządku obrad Wójt Gminy zawnioskował o wycofanie z porządku projektu  

uchwały numer 5 w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych nr 843566P, 

843567P, 843568P, 843569P na terenie Gminy Kraszewice. 

( Za -12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się 1 głos) 

 

W wyniku głosowania porządek obrad został zatwierdzony  

( za-13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów ) 

 
  

 

Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad LIX  Sesji Rady Gminy wybrany został Jacek Wabnik 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu  z LVIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił sekretarza LVIII sesji Radnego  Daniela Pyrgla  o 

wypowiedź na temat protokołu  z LVIII  sesji. ( przyszedł Radny Paweł Ilski)  

Sekretarz LVIII sesji  stwierdził,  że protokół  jest zgodny  z przebiegiem sesji . Lecz dziś 

jeszcze swoje poprawki naniósł radny. Ten dopisek  niewiele zmienia ale proszę o szanowanie 

nas wszystkich jeśli otrzymujemy protokół w środę to był na to czwartek piątek na naniesienie 

poprawek . Radny Przeczytał poprawki które wniósł Jan Wojtaszek: 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, że punkty obrad komisji nie były ujęte w rocznym  planie prac 

komisji zatwierdzonym przez Radę Gminy. Zwołanie Komisji było niezgodne ze statutem, 

naciągające budżet gminy na straty. Radny poprosił, aby radca prawny wypowiedział się w tej 

sprawie.  

Radny Daniel Pyrgiel zawnioskował o przyjęcie protokołu z tą poprawką bez odczytania. 

Wniosek został przyjęty następującą 

proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0 głosów  

Punkt 5. Podziękowanie za organizację akcji charytatywnej „Pomaganie Za Jechanie”. 

Wójt Gminy poinformował, że są wśród nas dwie osoby , które poświęciły swój czas, chęci i 

zdrowie dla innych chodzi tutaj o Michała Majchrzaka i Witolda Sobczaka. Panowie z nami 

współpracują. Witold mieszkaniec naszej gminy pracuje w szkole w Kuźnicy Grabowskiej w 
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oddziałach specjalnych w Jeleniach. Pan Michał Majchrzak był rehabilitantem w Domu Seniora 

w Kraszewicach. Obydwóm Panom okazało się , że leży na sercu dobro dzieci, które uczęszczają 

do oddziałów specjalnych w Jeleniach. Są to dzieci niepełnosprawne i absolutnie potrzebujące 

pomocy rehabilitacje. My jako samorząd zapewniamy  funkcjonowanie tej placówki, ale są też 

duże potrzeby doposażenia. Są też ludzie dobrej woli, którzy sami podejmują działania  w okresie 

wakacyjnym . Choć planowanie tak dużej akcji zaczęło się dużo wcześniej, która była na terenie 

całej Polski pod nazwą „Pomaganie Za Jechanie” w tym roku dotyczyła sztafetowego przejazdu 

rowerami. Środki dzięki tej akcji 37262zł i te środki trafiły do tej placówki w Jeleniach na zakup 

niezbędnego wyposażenia. Wójt w ramach podzięk przekazał okolicznościowe podziękowania 

oraz drobne gadżety. Pani Witek Sobczak podziękował w imieniu wszystkich rowerzystów, którzy 

brali udział w akcji, podziękował za wsparcie, patronat honorowy. Podziękował również Pani 

Dyrektor Ewie Trzeciak, która pozwoliła aby celem akcji była szkoła w Jeleniach. Podziękowania 

zostały złożone również lokalnym przedsiębiorcom, którzy wspomogli tegoroczną akcję, bo to to 

była ogromna cegiełka w czasie tej akcji. Poinformował, że projekt był bardzo wymagający ale 

finalnie wszystko się udało  

 

Punkt 6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022-2023 

 

1) z Publicznego Przedszkola „Mali Odkrywcy” w Kraszewicach, 

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Dyrektor Przedszkola i stanowi załącznik nr 3  

Do sprawozdania radni i mieszkańcy wnieśli następujące uwagi i zapytania  

Pan Sławek Gajdka poinformował, że dzieje się źle w naszym przedszkolu. Poruszył następujące 

sprawy  

1.  odnośnie dni wolnych w przedszkolu, ponieważ placówka jest nieferyjna 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że zostało to przegłosowane przez radę rodziców. 

Wójt Gminy wyjaśnił , że wykraczamy poza obrady naszej sesji. Jesteśmy w punkcie 

sprawozdania jeśli są jakieś pytania do tego punktu to proszę je zadawać.  Pani dyrektor w tej 

chwili nie jest na przesłuchaniu. 

2. Następny temat jaki poruszył Pan sławek to organizacja zajęć dodatkowych.  

3. Ostatnie pytanie były odnośnie pracowników, którzy już nie pracują. Chodzi o to jakich 

pracowników zwalniamy a jakich( z jakim wykształceniem) na to miejsce zatrudniamy. 

Radny Artur Chowański zapytał o spraw techniczne jeśli chodzi o odbiór dziecka z przedszkola 

ponieważ wiemy że aby odebrać dziecko trzeba zadzwonić i wychodzi pani nauczycielka 

następnie przeprowadza dziecko. Było kiedyś tak że były karty magnetyczne i to zostało 

wycofane. Czy nie można by było wrócić do tego?  

Pani Dyrektor wyjaśniła, że nie sprawdzało się to ponieważ nie zawsze rodzice odbijali te 

karty. Musielibyśmy pomyśleć o innym systemie. 

Pan Sławek Gajdka zapytał kto wynajął kancelarię prawną z Warszawy aby odpowiedzieć na 

pismo złożone przez niego. Ile to kosztowało i czy rodzice wiedzą na co są wydawane ich 

pieniądze, czy to idzie z budżetu gminy.  

Wójt Gminy odpowiedział, że najwłaściwszym trybem będzie zapytanie o informację 

publiczną. 

Radny Marcin Cichosz stwierdził że aby poszanować czas nas wszystkich zorganizujemy takie 

spotkanie na posiedzeniu komisji wspólnych które jest w najbliższym miesiącu.  

 

 

 



4 
 

2) ze Szkoły Podstawowej im. Prof. M. Falskiego w Kraszewicach 

 

Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Robert Dziwiński 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4. 

Do sprawozdania radni nie wnosili żadnych uwag.  

 

3) ze Szkoły Podstawowej im. Kardynała Karola Wojtyły w Kuźnicy Grabowskiej 

 

Sprawozdanie przedstawiła pani dyrektor Ewa Trzeciak 

sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 

Do sprawozdania radni wnosili następujące uwagi i zapytania. 

Radny Jan Wojtaszek zapytał ponieważ nasz przewodniczący jest w tej chwili na urlopie po 

ratowaniu zdrowia,  czy w  związku z tym  że jest nauczycielem który jest w tej chwili na urlopie 

na poratowanie zdrowia może pełnić równocześnie funkcję przewodniczącego 

Radca Prawny odpowiedział, że może  

 

Punkt 7.  Informacja Komendanta Gminnego OSP dotycząca realizacji zadań 

przeciwpożarowych na terenie gminy w roku 2022. 

Sprawozdanie przedstawił komendant gminy OSP Dawid Kolenda. 

Sprawozdanie stanowi załącznik numer 6 

Radny Jacek Wabnik zapytał co to znaczy miejscowe zagrożenie 

komendant odpowiedział że jest to uogólnienie wszystkiego poza pożarami 

 

 

Punkt 8 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał.  

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu  

Do sprawozdania radni wnieśli następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Wojtaszek zapytał Panie Wójcie  w sprawozdaniu była wymieniona budowa drogi 

Racławice za budynkami . W ostatnim przetargu była to długość 670 m. a teraz widzę jest 430m. 

Była tu mowa, że jest jakiś problem z Lasami Państwowymi ale trasa ,która wyznaczona jest na tą 

drogę właśnie obejmuje działki Lasów  Państwowych a działki, które nie zostały ujęte są działkami 

prywatnymi. Teraz nie rozumiem jak to wygląda , że Lasy Państwowe wyrażają zgodę na swoje 

działki a jest problem z działkami prywatnymi. Co Lasy Państwowe mają do działek prywatnych, 

skoro tamta droga jest wybudowana . 

Radny zapytał również ponieważ rozumie , że chodnik jest bardzo potrzebny ale niezrozumiałe 

jest dla mnie dlaczego pan wójt oddał dotacje około 150000 zł a teraz z innej dotacji będziemy 

kończyć ten chodnik. Ta dotacja powinna być przeznaczona ale na inne zadanie. Radny uważa że 

jest to działalność na szkodę gminy 

Wójt Gminy odpowiedział że na pierwsze pytanie pozwoli sobie pisemnie odpowiedzieć. 

 Jeśli chodzi o pytanie dotyczące chodnika na ulicy kwiatowej niestety nie możemy przeznaczyć 

tego dofinansowania na inne zadanie.  
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Radny Jan Wojtaszek prosił o sprawozdania z działalności wójta z okresie międzysesyjnym aby 

przekazywał na piśmie żeby radny mógł się przygotować 

 

 

Punkt 9.Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

16 października radni gminy na zaproszenie pana wójta wzięli udział w podpisaniu odbioru 

zadania inwestycyjnego pn. " Przebudowa ul. Leśnej w Kraszewicach oraz 4 odcinków na 

drogach lokalnych w gminie Kraszewice. 

Zmodernizowano ponad 3 km dróg za sumę 2,6 mln zł.  

Dziękuję obecnym radnym : Pani przew. Stanisławie Zdych, p. Jolancie Łuszczek, p. Małgorzacie 

Bronieckiej, p. Janowi Puchale, p. Marcinowi Cichoszowi, p. Sylwestrowi Gołdynowi, Panu. 

Danielowi Pyrglowi i Panu Józefowi Wojtaszkowi za udział w tym wydarzeniu. 

 

23 b.m. brałem udział w spotkaniu byłych wójtów gminy Kraszewice 

( Stanisław Jeziorny, Józef Olszewski) oraz byłego sekretarza gminy Stanisława Plewińskiego na 

którym wraz z obecnym panem wójtem omawialiśmy plany dotyczące obchodów 40 lecia 

reaktywacji naszej gminy. Wstępnie ustalono datę obchodów. Wszystkich Państwa radnych, 

którzy chcieliby włączyć się w organizację tej uroczystości zapraszamy do współpracy. 

Odbyły się posiedzenia Komisji  Stałych: 

w dniu  24 października odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa 

 a 26 obradowała Komisja Budżetu 

Komisja Oświaty obradowała w 27 października   

Proszę przewodniczących o przedstawienie krótkich sprawozdań. 

Sprawozdanie komisji rewizyjnej przedstawiła przewodnicząca Małgorzata Broniecka 

 w dniu 13 października obradowała komisja zajmowała się 2 tematami pierwszy to wykonanie 

budżetu za jeden półrocze mimo że jest to już nie obligatoryjne. Najmniejsze dochody i wydatki 

są w I półroczu natomiast w drugim półroczu jest go najwięcej. Drugim tematom były kluby 

sportowe dotacje do klubów.  Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

Sprawozdanie komisji rolnictwa przedstawiła przewodnicząca Jolanta łuszczek  

poinformowała że tematem komisja były zaopiniowanie dróg do realizacji na 2024 rok 

Informacje na temat ewidencji dróg oraz dokończenie tematu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 
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Drogi które zaopiniowaliśmy do realizacji są to drogi dojazdowe do pól: ulica polna oraz jelenie 

od sali osp.  Jeśli chodzi o ewidencję dróg to mamy aktualną z 2016 r podjęliśmy decyzję że będą 

drogi kolejno wprowadzane do ewidencji ale już uregulowane prawnie. Jeśli chodzi o 

gospodarowanie odpadami to smuci nas to że pogłębia się dług. 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi: 

Radny Jan Wojtaszek odniósł się do ewidencji dróg ponieważ w 2019 roku podjęliśmy uchwałę 

która została zanegowana w sądzie administracyjnym i tam był błąd na 12 drogach. Jakie działania 

zostały podjęte aby wyjaśnić te nieprawidłowości. 

Wójt Gminy wyjaśnił panu woj ptaszkowi że dobrze pan wie że ostatnia uchwała była uchylona i 

dlatego musieliśmy wrócić do ostatniego stanu prawnego który jest teraz obowiązujący. W 

porozumieniu z Komisją podjęliśmy decyzję że będziemy te drogi porządkować sukcesywnie 

 

Sprawozdanie z Komisji Budżetowej przedstawił przewodniczący Sylwester Gołdyn. 

W dniu 26 października odbyło się posiedzenie komisji Rozwoju \Gospodarczego i Budżetu 

Gminy Kraszewice na której oprócz wszystkich członków komisji uczestniczyli wójt skarbnik i 

sekretarz. Głównym tematem posiedzenia była analiza zmian w budżecie gminy Kraszewice oraz 

materiałów na dzisiejszą sesję. Wszystkie uchwały dotyczące budżetu komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

Po obradach komisja udała się na posterunek policji gdzie dowiedzieli się że remont zostanie 

ukończony o czasie.  

Sprawozdanie z Komisji Oświaty przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty Jacek Wabnik . 

Głównym tematem obrad było sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych w szkołach oraz 

przedszkolu. Największą bolączką naszych szkół jest spadająca ilość dzieci. Na koniec było 

zaopiniowanie materiałów sesyjnych które zaopiniowaliśmy pozytywnie.  

Punkt 10. Analiza oświadczeń majątkowych za 2022 rok.  

Przewodniczący rady poinformował 

Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 r.o samorządzie gminnym poz. 24h pkt. 12  

Podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych w terminie do dnia 30 października 

każdego roku przedstawia radzie gminy informację o: 

1)osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

2)nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z 

ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił błędy w oświadczeniach majątkowych dyrektorów i 

niektórych pracowników 

Punkt 11. Podjęcie uchwał w sprawie 
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1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2023 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Zwiększenie dochodów i wydatków w dziale 75011 o 

kwotę 2.430,00zł zgodnie z zawiadomieniami Wojewody Wniosek został przyjęty następującą 

proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. Wyszedł radny Karol 

Golanowski 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie „ Wniosek o zwiększenie dochodów w rozdziale 01095 o 

kwotę 7.000 zł zgodnie z uchwałą Sejmiku Wojewódzkiego oraz wydatków w rozdziale 92195 na 

realizację projektu  w ramach konkursu „Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw” 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, 

wstrzymuję się 0. 

Wniosek o przeniesienie kwoty 150 000 zł z rozdział 90001 z przeznaczeniem na zakup energii 

elektrycznej 

Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, 

wstrzymuję się 0. 

Wniosek o przeniesienie kwoty 10.000zł z zadania majątkowego pod nazw” zakup i montaż 

progów zwalniających na drodze gminnej w Jaźwinach” na wydatki bieżące w rozdziale 60016 z 

przeznaczeniem na zadanie związane z zimowym utrzymaniem dróg 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  więcej uwag i zapytań, więc Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały ? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności  

13 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr LIX/383/2023  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2023 rok, 

(za - 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 2 głosy),  

która stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu.  

 

2)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Kraszewice na lata 2023-2031 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały ? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności  
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12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr LIX/384/2023  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Kraszewice na lata 2023-2031 

(za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) Wyszedł radny Jan Wojtaszek 

która stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu.  

3) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w jednostkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Kraszewice, 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy  

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały ? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr LIX/385/2023  

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w jednostkach, dla których organem prowadzącym jest gmina Kraszewice 

 (za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), wrócił Jan Wojtaszek, 

wyszedł Marcin Cichosz 

która stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu.  

 

4) wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej  

w Mącznikach, 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

 

W sprawie projektu uchwały nie zgłaszano  żadnych uwag i zapytań, więc Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały ? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności  

12 radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr LIX/386/2023 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości położonej  

w Mącznikach 

(za - 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

która stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu.  

Punkt 12. Interpelacje i zapytania radnych  

Radni nie zgłaszali żadnych interpelacji  

Punkt 13 .Odpowiedzi na interpelacje. 
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W związku że nie było interpelacji nie było odpowiedzi na interpelacje 

Punkt 14. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Jacek Wabnik zawnioskował aby zaprosić panią dyrektor przedszkola wraz z radą 

rodziców oraz pana sławka na  na Komisję Wspólną celem wyjaśnienia spraw 

Punkt 15. Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański 

podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, sołtysom i pozostałym 

uczestnikom za udział w obradach – zamykając  tym samym o godz. 1256  LIX sesję Rady 

Gminy Kraszewice.  

   Protokołowała:                                                                                   Sekretarz Obrad   

    Lidia Plewa                                                                                          Jacek Wabnik 

 

 


